
 
 

BOZERAMAILEEN BATZORDEAREN AKTA                ACTA DE JUNTA DE PORTAVOCES 

2020ko ekainaren 16an, goizeko 10:00etan, 

telematikoki egindako eta honako pertsona 

hauek osatutako Bozeramaileen 

Batzordeak: 

 

Miguel de los Toyos 

Jon Iraola 

Gorka Errasti 

Merche Garate 

Isabel Fernández 

 

Honako akordio hauek hartu zituen: 

 

1.- Garbiketa zerbitzua udalekotzea. 

 

Udal talde guztiek garbiketa zerbitzua 

udalekotzeko prozesua hasteko borondatea 

agertu dute. 

 

Hala eta guztiz ere, saila batzuetako 

zuzendariak batzuek egindako txostenen 

ondorioz, eta txosten horietan jasotakoaren 

aurka jokatuz gero sor daitezkeen 

erantzukizunen aurrean, Eibarko PSE-EE, 

Eibarko EAJ-PNV eta Eibarko EH-Bildu udal 

taldeek zerbitzua lizitatzeko prozesua 

hastea erabaki dute. Bestalde, Elkarrekin-

Podemos Eibar udal taldeak adierazi du, 

hala ere, zerbitzua udalekotu egin beharko 

litzatekeela. 

 

Ildo horretan, egingo den plegua ahalik eta 

adostuena egongo da garbiketa-

zerbitzuaren ordezkaritzarekin. 

 

La Junta de Portavoces, en reunión 

telemática celebrada el  16 de junio de 

2020 a las 10:00 horas y con la presencia 

de: 

 

Miguel de los Toyos 

Jon Iraola 

           Gorka Errasti 

Merche Garate 

Isabel Fernández 

 

 Adoptó los siguientes acuerdos: 

 

1.- Internalización del servicio de limpieza. 

Todos los grupos municipales han 

mostrado su voluntad de que se iniciara el 

proceso de internalización del servicio de 

limpieza.  

 

Con todo, como consecuencia de los 

informes elaborados por algunos/as de los 

jefes/as de área, y ante las 

responsabilidades que puedan derivarse 

en caso de actuar de forma contraria a lo 

recogido en dichos informes, los grupos 

municipales PSE-EE de Eibar, Eibarko 

EAJ-PNV y Eibarko EH-Bildu han 

acordado iniciar el proceso para la 

licitación del servicio. Por su parte, 

Elkarrekin-Podemos Eibar ha mantenido 

que el servicio debería internalizarse. 

 

En este sentido, el pliego de condiciones 

que se elaborará estará lo más 

consensuado posible con la 

representación del servicio de limpieza. 



 
 

BOZERAMAILEEN BATZORDEAREN AKTA                ACTA DE JUNTA DE PORTAVOCES 

Gai ordenean jasotako puntuez gain, 

Udaltzaingoarekin lotutako hainbat gai 

aztertu dira. 

 

Eta goizeko 10:30ak izanik eta gainerako 

gairik ez dagoenez, Alkateak bilerari 

amaiera eman dio. 

Fuera de los puntos del orden del día, se 

han abordado diversas cuestiones 

relativas a la Policía Municipal. 

 

Y siendo las 10:30 horas, y no habiendo 

más asuntos que tratar, el Alcalde levanta 

la sesión. 

  

 


